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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD 
 

(Vragen van de fractie BVR) 
 
No. VR 23 042   

 
Corsa nummer: 23.113578 
 
Op 12 december werd de Raadszaal  in gebruik genomen. 
Zoals gebruikelijk met enkele kinderziekten zoals het uitvallen van de geluidsinstallatie een gebrekkige 

akoestiek. 
 
Beter voor Rijswijk kreeg klachten over de inrichting van de publieke tribune. 
Indien men plaats nam op de beschikbare stoelen kon er vanaf deze plek niets worden waargenomen 

van de Raadszaal. Misschien waren barkrukken en een periscoop op zijn plaats geweest maar 
wellicht niet wenselijk vanwege een mogelijk valgevaar. 

Voorts bleek vanaf de publieke tribune de beraadslagingen niet of lastig te volgen zijn vanwege de 
onverstaanbaarheid op deze positie.  

Beter voor Rijswijk denkt aan het aanbrengen van een veilige glaswand alsmede een bruikbaar 
geluidssysteem de beraadslagingen beter te volgen zijn. 

Beter voor Rijswijk vraagt het college het volgende: 
Vraag 1:Bent u bereid, op zeer korte termijn, te onderzoeken welke aanpassingen kunnen worden 

doorgevoerd om de publieke tribune geschikt te maken voor het doel waarvoor deze is 
aangebracht? 

Met de Raad is afgesproken meer inspanningen te doen om Rijswijkers  aan te moedigen om de 
raads- en forumvergadering bij te wonen. Het aantal beschikbare plaatsen is gering.  

Vraag 2: Is het mogelijk om bij drukte het aantal bezoekersplaatsen uit te breiden, door bijvoorbeeld 
een gedeelte van de tribune uit te schuiven?  Zo nee, waarom niet? 

 
Dennis Cupedo 
Raadslid Beter voor Rijswijk 
 
Alice Prenger 
Raadslid Beter voor Rijswijk 
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Het college beantwoordt de vragen als volgt: 
 
1) Bent u bereid, op zeer korte termijn, te onderzoeken welke aanpassingen kunnen worden 
doorgevoerd om de publieke tribune geschikt te maken voor het doel waarvoor deze is aangebracht? 
Met de Raad is afgesproken meer inspanningen te doen om Rijswijkers aan te moedigen om de 
raads- en forumvergadering bij te wonen. Het aantal beschikbare plaatsen is gering.  
 
Ja. Momenteel worden alle ervaringen van het gebruik van de raadzaal al opgehaald en waar nodig 
wordt gekeken naar oplossingen. De verstaanbaarheid op het balkon is met een aanpassing van de 
audiovisuele middelen tijdens de raadsvergadering al aangepakt en bezien we verder. Andere, 
verdergaande aanpassingen van de eerder door u gemaakte i.c. geaccordeerde keuzes zullen echter 
niet zonder financiële consequenties gedaan kunnen worden. Op de publieke tribune kunnen de 
bezoekers de raadsvergadering volgen op de schermen.  
 
2) Is het mogelijk om bij drukte het aantal bezoekersplaatsen uit te breiden, door bijvoorbeeld een 
gedeelte van de tribune uit te schuiven?  Zo nee, waarom niet? 
 
In het door uw raad op 12 oktober 2021 geaccordeerde programma van eisen voor het Huis van de 
stad zou publiek in de raadzaal plaatsnemen. Op verzoek van de raad tijdens de ontwerpsessies voor 
de raadzaal is het publiek verplaatst naar het balkon vanwege veiligheidsredenen voor de raadsleden, 
waardoor publiek niet langer in de raadzaal mocht zitten. Voor deze verplaatsing zijn extra 
investeringen voor de alsdan benodigde veiligheidsvoorzieningen gedaan op de tweede etage. Bij het 
(gedeeltelijk) uitschuiven van de tribune in de raadzaal wordt afgestapt van de keuze van uw raad om 
publiek niet in de raadzaal te laten plaatsnemen en zal ook de vergaderopstelling waar uw raad toe 
heeft besloten niet langer volledig mogelijk zijn. 
Een oplossing die overwogen kan worden, is het inrichten van de drie aan elkaar gekoppelde 
vergaderruimtes op de eerste etage, waar (extra) bezoekers via een scherm de raadsvergaderingen 
kunnen volgen. 
 
 
 
 
Burgemeester en wethouders, 
de secretaris, 
 
 
 
P.M. Schuit 

de burgemeester, 
 
 
 
H. Sahin  

 


